
PÉNTEK, 2007. AUGUSZTUS 3. • A K T U Á L I S " 5 

Eladtak két kiürült iskolaépületet 

KESZ-irodaház lesz 
a Gutenbergben 
Mindkét volt iskolaépület elkelt az IKV Zrt. tegnap megtartott 
árverésén. A Tisza Lajos szakközép ingatlanát 391 millió, a volt 
Kossuth Zsuzsanna szakközépiskola Gutenberg utcai épületét 280 
millió forintért vették meg. 

Egy nap leforgása alatt két volt iskolaépületnek is lett gazdája: 
tegnap délelőtt a Tisza Lajos szakközépiskola közel kéthektáros 
ingatlanára, délután a Kossuth Zsuzsanna 2300 négyzetméteres 
Gutenberg utcai épületére lehetett licitálni az IKV Zrt.-nél. Az 
árveréseket a nyilvánosság kizárásával tartották meg. Egyik in-
gatlan kérőjének sem volt versenytársa, így szinte a kikiáltási, 
pályázati alapáron keltek el: a Tisza Lajos épületéért 391 millió, 
a Gutenberg utcai volt iskolaépületért 280 millió forintot adtak 
az új tulajdonosok. 

Lapzártáig nem sikerült kiderítünk, ki vette meg a Tisza Lajost 
és milyen elképzelései vannak az ingatlan jövőjéről. Tudomá-
sunkra jutott azonban, hogy a Gutenberg utcai patinás ingatlan a 
KÉSZ Holding Zrt.-hez tartozó egyik cég, a Beton Box Építőipari 
Kft. tulajdonába került. Lovász Eva, a KÉSZ jogi képviselője el-
mondta lapunknak, hogy maguknak szeretnék felújítani az ingat-
lant, A kategóriás irodaházat alakítanak ki benne, amelybe még 
bérlőt is befogadhatnak. Az épület ugyanis kedvező építészeti 
adottságokkal rendelkezik és jól megközelíthető. A rekonstrukció 
során mindössze a homlokzatot kell xnegtartani. A felújítást mi-
nél előbb el szeretnék kezdeni, hogy kiköltözhessenek a Szilágyi 
utcai bérleményből. 

F . K . 

Mégis lesz szombaton Unisex-koncert 

Elmaradt a tumultus 
a Körös-torokban 
Elmaradt az évek óta megszo-
kott tömeg a csongrádi Kö-
rös-toroki napok nyitónap-
ján. Az első koncert idején 
sokkal több fürdőző volt a 
parton, mint zenekedvelő a 
színpadnál, és a kempingben 
is bőven van még hely a sáto-
rozóknak. 

Jóval kevesebben jöttek tegnap 
késő délután a csongrádi Kö-
rös-torokba, mint amennyire -
az eddigi tapasztalatok alapján 
- számítottak az üdülőterület 
vállalkozói. Tumultust sem a 
Torokba vezető utakon, sem a 
kempingben nem lehetett lát-
ni, csupán a forró lángosért 
álltak sorba az emberek. A hi-
vatalos megnyitó egy órát ké-
sett, így aki látványosságot ke-

resett, az eget kémlelhette, ott 
ugyanis a kecskeméti repülő-
napokra készülő vadászgépkö-
telékektől láthatott némi be-
mutatót. 

Bedő Tamás polgármester 
helyett Gyovai Gáspár kö-
szöntötte a gyér számú közön-
séget. Az alpolgármester úgy 
fogalmazott, bízik benne, 
hogy estére már többen jön-
nek szórakozni a Torokba. Né-
meth Tibor, a szervező Pino 
produkciós iroda vezetője be-
jelentette: mégis megtartják 
szombaton az Unisex-koncer-
tet. A rendezvénnyel kapcsola-
tos legfrissebb információk 
egyébként fenn vannak az in-
terneten, a koros-torok.hu we-
boldalon. 

B . D . 

Balesetveszélyessé vált a Bertalan a nagy meleg és az óriási forgalom miatt 

Fütyülnek a korlátozásra 

A sebességkorlátozás ellenére az autók és kamionok száguldoznak a kritikus szakaszon Fotó: Segesvári Csaba 

Harminc kilométeres sebességkorláto-
zást vezettek be a Bertalan hídon, mert a 
hőtágulásáért felelős elem az elmúlt he-
tek nagy melege miatt tönkrement. A 
Közútkezelő Kht. munkatársai a szerke-
zet egy részét kicserélték. Ott jár tunkkor 
a sebességkorlátozásra fittyet hányva dü-
börögtek át a hídon a kamionok, sze-
mélyautók. 

Aki gyorsan akar átjutni Szegedről Újszeged-
re vagy éppen fordítva, a Bertalan hidat vá-
lasztja. Az ötvennel haladó autósokat ledu-
dálják vagy a külső sávba szorítják. Ottjár-
tunkkor is félelmetes sebességgel húztak el 
mellettünk a személygépkocsik, kamionok -
a közelmúltban kihelyezett, harmincas se-
bességkorlátozó táblát figyelmen kívül hagy-
va. 

Az elmúlt hetekben tapasztalt kánikula a 
Bertalan hidat is próbára tette. A nagy me-
legbtn meghibásodott a dilatációs elem, 
melynek feladata az acélhíd hőtágulásakor 
kialakult hézag lefedése. Jójárt János a Ma-

gyar Közút Kht. műszaki szenior mene-
dzsere elmondta, a híd mérete hő hatására 
nő vagy csökken. A dilatációs elemek gumi-
ba ágyazott acélbetétek, melyek a kialakult 
különbségeket rugalmasan áthidalják. A 
szakembertől azt is megtudtuk, a nagy me-
legben az acélbetétek kivághatják a gumit, 
és kipattanhatnak, ezzel balesetet okozhat-
nak. 

A Közútkezelő Kht. munkatársai ezért 
vizsgálták át az elemet. Egy részüket kicserél-
ték, valamint 30 kilométeres sebességkorlá-
tozást vezettek be az érintett szakaszon. 

- Még mindig van olyan része a dilatációs 

elemnek, amely cserére szorul, a döntés 
azonban a kivitelező kezében van. A készítők 
nem számoltak a szélsőséges meleggel. Egy-
részt ez az oka annak, hogy a szerkezet tönk-
rement. A megnőtt a kamionforgalmat is 
megsínylette az elem - mondja Rigó Mihály a 
Magyar Közút Kht. műszaki igazgatója, aki 
arra figyelmezteti a hídon átkelőket, tartsák 
be a sebességkorlátozást. - Még mindig nem 
mondható biztonságosnak az érintett sza-
kasz. Beláthatatlan következményei lehet-
nek, ha az autósok felelőtlenül száguldoz-
nak. 

B O B K Ó A N N A 

MAJDNEM NAPI HARMINCEZER KOCSI HALAD AT 
A híd terveit, a beruházási programot 1974 szeptemberében hagyták jóvá. Az építkezés 1976-ban 
kezdődött, meg és 1979-ben készült el a mű. A 700 méter hosszú, 15 méter széles híd az egyetlen 
négysávos a hazai Tisza-hidak közül. Forgalmát tekintve a vidéki Magyarország legjobban terhelt ob-
jektuma, hiszen naponta 29 ezer ötszáz személygépkocsi egység (a kamionokat, teherautókat két 
személyautónak számítják) halad át rajta. 

HIREK 

BALESET AZ ANNA-KUTNAL 
Már pirosra váltott a lámpa, 
amikor egy 56 éves nő lelépett a 
gyalogátkelőnél az úttestre tegnap 
este fél 7 körül a szegedi Anna-kúti 
csomópontban. Fellökte egy 
személyautó. A kórházban 
kiderült, hogy szerencsére csak 
könnyen sérült meg. A 
kereszteződésben a forgalmat 
rövid ideig rendőrök irányították. 

LEZÁRJÁK A DAMJANICH-
KÖRTÖLTÉS CSOMÓPONTOT 
Ma egész nap, reggel 7-től este 
7-ig nem lehet áthajtani a 
szegedi Damjanich és Körtöltés 
utcai kereszteződésen, mert az 
építők körforgalmi csomópontot 
alakítanak ki. 

HUSZÁROK MIATT KÉSNEK 
A VILLAMOSOK, TROLIK 
A szőregi nemzetközi huszár- és 
hagyományőrző találkozó 
belvárosi eseményei miatt 
előreláthatóan 5-10 percet 
késnek holnap 10 és 13 óra 
között a szegedi 1 -es villamosok, 
valamint az 5-ös és 9-es 
trolibuszok. 

DINNYÉS REGIÓRA 
Ma délután 14 óra 20 perckor 
ismét jelentkezik a Magyar 
Televízió 1 -es csatornáján a 
Szegedi Stúdió körzeti magazinja, 
a Regióra. Tizenharmadszor lesz 
dinnyefesztivál Medgyesegyházán 
a hét végén. Az ország 
dinnyetermésének 60 százalékát 
a település és környéke adja. 
Sorjáznak a különleges receptek, a 
rizses dinnyétől a dinnyetortáig. 
Szerkesztő: Sári Zsuzsa 

Nem bizonyosodott be, hogy valaki öngyilkos szándékkal a folyóba ugrott 

Embert kerestek a Tiszában 
Ember után kutattak tegnap délután a 
vízi rendészet munkatársai Szegednél. 
Feltételezhetően valaki beleugrott a Ti-
szába a Belvárosi hídról, ahol egy ásott-
halmi nő elhagyott táskáját megtalálták. 

MUNKATÁRSUNKTÓL 

Feltehetőleg tegnap kora délután valaki be-
leugrott a Belvárosi hídról a Tiszába. A híd 
alatt horgászó férfi - aki neve elhallgatását 
kérte - háttal állt a víznek, amikor hallott 
egy hatalmas csobbanást. 

- Megfordultam és egy feketeséget lát-
tam lebegni a vízen.. Két-három másodperc 
telhetett el és elsüllyedt - mondta a hor-
gász, aki nem volt meggyőződve arról, 
hogy embert látott. 

A Csongrád Megyei Rendőr-főkapitány-
ság sajtóreferensétől, M. Toronykői Mártá-
tól megtudtuk: a hídon találtak egy táskát 
és egy felsőruhát, egy középkorú ásotthal-
mi nő személyes holmiját. Ez azonban 
nem bizonyította, hogy valaki beleugrott a 
vízbe. 

A Laposon pihenők sem láttak senkit. A 
híd közelében ülő lányok nevetségesnek 
találták felvetésünket. 

- Ha beleugrott volna valaki, azt mi biz-
tosan észleltük volna - hallottuk a lányok-
tól. 

A Szabadság úszóházon egy női cipőt lát-
tak úszni a vízen, de embert nem véltek 
felfedezni. 

A vízi rendészet tegnap délután több 
órán át kutatta a Tiszát a Belvárosi hídtól 
az árvízi emlékműig, de nem találtak sem-
mit. 

A rendőrség a megtalált táskában lévő 
iratok alapján kereste a nőt lakásán is, de 
nem találta. Egyelőre eltűntként keresik az 
asszonyt. A vízi rendőrök hiába vizsgálták a folyót Fotó: Segesvári Csaba 

Jutalom 
a nyomravezetőnek 
A Szegedi Rendőrkapitányság 
bűnügyi osztálya ismeretlen tettes 
ellen nyomoz közérdekű üzem 
működésének megzavarása bűn-
cselekmény megalapozott gyanúja 
miatt. Júhus 20-án délelőtt Szege-
den, a Belvárosi hídnál a hídtest-
ben futó nagyfeszültségű kábelt át-
vágta valaki, ezért Újszegeden 
mintegy nyolcszázhetven lakás 
maradt áram nélkül közel fél órá-
ra. A rendőrség azok jelentkezését 
várja, akik az üggyel, illetőleg az el-
követővel kapcsolatban érdemi in-

formációkkal rendelkeznek. Je-
l e n t k e z n i m u n k a i d ő b e n s z e m é l y e -
sen a Szegedi Rendőrkapitánysá-
gon lehet (Párizsi krt. 16-22.), te-
lefonon a 627562-400-as szám 
15-74-es mellékén, munkaidőn 
túl pedig hívhatják a 107-es, a 
112-es segélyhívószámokat, 
illetőleg a Telefontanú 
06-80/555-11 l-es számát. A me-
gyei rendőr-főkapitányság vezetője 
a nyomravezetőnek 100 ezer fo-
rint jutalmat ajánlott fel, nevének 
titokban tartása mellett. 

Szentesi iskoláról döntött a megyei közgyűlés 

Inokai-Tóth László 
az új megbízott 
MUNKATÁRSUNKTÓL 

Inokai-Tóth Lászlót választotta a 
szentesi Horváth Mihály Gim-
názium és Szakközépiskola meg-
bízott igazgatójává a megyei köz-
gyűlés. A rendkívüli, zárt ülést 
azért hívták össze, mert a koráb-
bi megbízott igazgató, Cseuz 
László megválasztása után nem 
sokkal lemondott, arra hivatkoz-
va, hogy később derült ki számá-
ra, mi is a feladat. 

A fideszes vezetésű megyei ön-
kormányzat a kormány elvoná-
sai nyomán milliárdos forráshi-
ánnyal kezdte az évet. Arra hi-

vatkozva, hogy gazdaságosabb és 
jobban működő középfokú okta-
tásra van szükség, nagyobb egy-
ségekbe vonta össze csongrádi, 
szentesi, makói középiskoláit. 
Az átalakítás ellen - s a mostani 
igazgatóválasztás ellen is - tilta-
kozott a megyei MSZP-SZDSZ 
frakció, s mindhárom város kor-
mánypárti vezetése. Szirbik Imre 
szentesi polgármester fölajánlot-
ta, a szentesi intézmények össze-
vonásából remélt megtakarítást 
a város kifizeti a megyének, csak 
minden maradjon a régiben. A 
megye vezetése azonban nem fo-
gadta el az ajánlatot. 


